
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 5. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 269
På baggrund af ministerens nedsatte arbejdsudvalg, der skal fremkomme med
forslag til brugerregistrering af taletidskort, hotspots, internetcaféer m.v., hvor-
dan forholder ministeren sig til behovet og nødvendigheden af dette initiativ, når
der henses til et allerede i forvejen så gennemreguleret område?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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